



بنك برودا  
Bank of Baroda  
India's International Bank

Date:

التاريخ:

To,  
The Branch Manager  
Bank of Baroda  
\_\_\_\_\_ Branch

إلى  
مدير الفرع  
بنك برودا  
\_\_\_\_\_ فرع

Dear Sir,

سيدي العزيز ،

**Sub: Non-Credit of funds in Account for  
Cash Deposited through BOB ATM at \_\_\_\_\_.**

الموضوع: عدم انتمان الأموال في الحساب مقابل الإيداع  
النقدي عبر أجهزة الصراف الآلي لبنك برودا في \_\_\_\_\_

I would like to bring into your notice that I had deposited cash for AED \_\_\_\_\_ in the above-mentioned BOB ATM on \_\_\_\_\_(Date) using my ATM card No. \_ \_ \_ \_ \_ XXXXXX \_ \_ \_ \_ \_ as per the below mentioned denomination. However, the amount has not been credited to my account yet.

أود أن ألفت انتباهكم بأنني أودعت نقداً بمبلغ درهم إماراتي في ماكينة الصراف الآلي لبنك برودا المذكورة أعلاه بتاريخ \_\_\_\_\_ (التاريخ) باستخدام رقم بطاقة الصراف الآلي الخاصة بي \_ \_ \_ \_ \_ XXXXXX \_ \_ \_ \_ \_ وفقاً للفئة المذكورة أدناه. ومع ذلك، لم يتم قيد المبلغ إلى حسابي حتى الآن.

I therefore request you to look into the matter and credit the amount of AED \_\_\_\_\_ to my account at the earliest.

لذلك أطلب منكم النظر في الأمر وإيداع مبلغ \_\_\_\_\_ درهم إلى حسابي في أقرب وقت ممكن.

Denomination	No. of Notes	Total Amount
1000		
500		
200		
100		
50		
20		
10		
Total		

فئة	عدد أوراق النقد	المبلغ الإجمالي
1000		
500		
200		
100		
50		
20		
10		
الإجمالي		

- I have received the receipt from the ATM for the above mentioned cash deposit, copy of which is enclosed for your reference.

- لقد تلقيت إيصالاً من الصراف الآلي للإيداع النقدي المذكور أعلاه، وقد تم إرفاق نسخة منه للرجوع إليها.

Or

- I have not received any receipt from the ATM for the above mentioned cash deposit.

- أو  
○ ما تلقيت على أي إيصال من الصراف الآلي للإيداع النقدي المذكور أعلاه.

I hereby declare that the above mentioned transaction & claim is true to the best of my knowledge. In case of any discrepancy in my above mentioned claim, I solely undertake the full responsibility and give you the authority to debit my account for the same.

أقر بموجب هذا بأن المعاملة والمطالبة المذكورة أعلاه صحيحة على حد علمي. في حالة وجود أي تعارض في المطالبة المذكورة أعلاه، أتحمّل بمفردتي المسؤولية الكاملة وأمنحك سلطة الخصم من حسابي مقابل ذلك.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

Name: \_\_\_\_\_

الاسم: \_\_\_\_\_

Account No: \_\_\_\_\_

رقم الحساب: \_\_\_\_\_

Mobile No: \_\_\_\_\_

رقم الجوال: \_\_\_\_\_

